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Nr. 123 BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN VOLKSGEZONDHEID, 
WELZIJN EN SPORT 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 10 juli 2020 

In verband met de coronacrisis moeten gemeenten de opvang gedurende 
een langere periode anders organiseren om te kunnen voldoen aan de 
richtlijnen van het RIVM. Daarom heeft het Ministerie van VWS advies-
bureau Gupta gevraagd met een quickscan in beeld te brengen wanneer 
het voor gemeenten financieel rendabel is om te investeren in het creëren 
van extra woonplekken in plaats van extra opvangplekken. Hierbij bied ik 
u de quickscan aan1. De komende periode ga ik in gesprek met 
gemeenten en de Minister van BZK over de uitkomsten van deze 
quickscan. Na het reces stuur ik samen met de Minister van BZK uw 
Kamer een uitgebreide beleidsreactie toe. 

De Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 
P. Blokhuis

1 Raadpleegbaar via www.tweedekamer.nl
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